
Referat af bestyrelsesmøde d. 28.4.2022 

Til stede: (Nadja, mødeholder og referent), Susanne, Dan, Kristian & Jesper.  

 

1) Konstituering af bestyrelse 

Nadja fortsætter som formand og Kristian som kasserer.  

 

2) Orientering og afklaring om hastighed i området. 

Jf mail fra Ishøj kommune skal der opstilles hastighedsnedsættende bump eller lignende for at sætte 

hastigheden permanent ned. Muligheden er at sætte skilte op med legende barn, sæt farten ned 

men uden en fastsat hastighed. Susanne undersøger skiltemuligheder, priser mv.  

 

3) Plan for lys i området. 

Susanne kontakter kommunen og undersøger muligheder.  

 

4) Udvalg til sommerfest.  

Vi prøver at stable et festudvalg på benene blandt medlemmerne med Facebookopslag, vejsedler og 

Susanne tager fat i erfarne festudvalgsmedlemmer.  

 

5) Løgplanter i græsarealer. 

Vi undersøger om vi kan købe en masse løg og leje en løgplantemaskine, så græshjørnerne ud mod 

hovedvejen kan blive kønne i foråret. Susanne og Jesper undersøger nærmere herunder priser.  

 

6) Hjemmesiden fremadrettet.  

Vi spørger ud i grundejerforening, om nogen vil styre websiden permanent for bestyrelsen, som har 

kendskab til Wordpress. Berndt ved mere - Dan tager fat i ham.   

 

 

7) Eventuelt 

Jubilæumsfestbidraget samler Kristian op på. Næste jubilæumsfest er i 2026.  

Stier/Vildtbed: Jesper har taget fat i kommunen, som ikke svarer. Jesper rykker dem.  

 

 

Fastsættelse af møde(r) 

Vi fastsætter et møde ad gangen. Næste møde er den torsdag d. 30. juni kl. 20 hos Susanne (KV 35).  

 

 

 


